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Concept verslag evaluatie Reglement van Orde, 7 november 2023 

Agendacommissie aangevuld met plv voorzitter en een lid van de RAC 

Verslag van de vergadering van 7 november 2023, 17.00 – 19.150 uur Perron L, Gebouw 88 (2e verdieping), Burg. Brokxlaan 12, Tilburg 

 

Raadsleden 

Aanwezig  Overige aanwezigen Afwezig  

Dongen  Cees Zwaal (voorzitter) 

Oisterwijk Jan van Ginneken (plv voorzitter) 

Waalwijk  Jan van Groos 

 

René de Bonte (plv griffier / raadsadviseur Tilburg) 

Sander Jennissen (raadsadviseur Gilze en Rijen) 

 

Frank van Mil (Regiobureau Hart van Brabant) 

Bernadette Elbers, (Regiobureau Hart van Brabant) 

Annemarie van Wijk (Regiobureau Hart van Brabant) 

n.v.t.  

 

Agenda 

1. Opening 

2. Evaluatie Reglement van Orde (RvO) 

3. Functioneren van de RAC in het algemeen 

4. Afsluiting 
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# Onderwerp Besluit 

1  Geconstateerd wordt dat er geen wetswijzigingen zijn die aanleiding geven het RvO aan te passen. 

2 Evaluatie RvO Eén maal per jaar evalueert de agendacommissie het Reglement van Orde. Eventuele daaruit 
voortvloeiende voorstellen tot wijzigingen worden voorgelegd aan de RAC. 
 
De voorgestelde wijzigingen staan in het concept voorstel RvO 2024 opgenomen. In de RAC-
vergadering van 17 januari 2024 zal deze worden geagendeerd.  
 
Samengevat zijn de voorgestelde wijzigingen (in rood):  
 
3. Samenstelling 

c. Aan de RAC nemen uit de regio tenminste één twee griffiers of plaatsvervangend griffiers 

deel en een senior raadsadviseur van Tilburg. 

d. Vanuit Regiobureau Hart van Brabant ondersteunen de directeur Hart van Brabant, een 

bestuursadviseur en een medewerker regionale samenwerking de RAC. Het Regiobureau 

verzorgt de agenda en notulen.  

e. Op verzoek van de voorzitter of de agendacommissie het RAC kunnen externe sprekers 

worden uitgenodigd. 

h. De agendacommissie bestaat uit de voorzitter, de griffier(s), de senior raadsadviseur,  en 

vanuit het regiobureau: de directeur, bestuursadviseur en medewerker regionale 

samenwerking. 

6. Vergaderstructuur 

a. De agenda voor de vergaderingen bevat ten minste de volgende onderwerpen: 

III. Vaststellen besluiten- en actielijst van de vorige vergadering 

b. De vergaderfrequentie is vastgesteld op zes vergaderingen per jaar. Op verzoek van de RAC 
kunnen vergaderingen vervallen of extra vergaderingen worden ingepland. 
 
8. kernagenda & keuzeagenda – komen te vervallen. De nummering verschuift dan. 
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9. Wijzigingen in reglement van orde. 
Nader te bepalen. 
Eén maal per jaar evalueert de agendacommissie het Reglement van Orde. Eventuele daaruit 
voortvloeiende voorstellen tot wijziging worden voorgelegd aan de RAC. 

3 Functioneren RAC Een aantal aspecten wordt besproken:  
 
- De overgang van de klankbordgroep Raden naar de RAC is goed gegaan. Er zit een positieve groei in 
het functioneren van de RAC. 
 
- Vooruitkijken op beleidsterreinen: in de RAC willen we graag vooruitkijken naar welke 
beleidsterreinen komende periode besproken gaan worden. Hoe kunnen we (meer) naar de lange 
termijn kijken, waarbij we ons realiseren dat de aard van het verlengd lokaal bestuur is dat de 
informatie of te vroeg of te laat komt, maar bijna nooit op tijd.  
We gebruiken verschillende instrumenten hiervoor:  

- de forecast op verschillende domeinen; soms mag die compacter worden gepresenteerd;  
- de mijlpalen die in de voortgangsrapportage worden opgenomen;. 
- De suggestie voor een 'stoplichtrapportage’ ,.  
 Bernadette zal een eerste versie met René Broos, Jan van Ginneken, e.a. bespreken voordat de 

rapportage verder uitgewerkt gaat worden. 
 De radenavonden  

 
Met deze instrumenten krijgen raadsleden meer handvat voor het gesprek met de eigen wethouders.  
Tegelijkertijd kan een signaal uit de RAC dat raadsleden aandacht willen besteden aan een onderwerp 
aandacht, ook aanleiding zijn voor de griffies om in de eigen raad daar iets voor te organiseren.   
 
- adviesrol over de radenavonden: soms nodigt de aanwezigheid van een ambtenaar uit tot een 
uitgebreide herhaling van het voorstel. Dat is niet nodig. De afspraak wordt gemaakt dat evt. 
toelichting op een voorstel alleen over het proces gaat (de inhoud hebben de leden gelezen); het 
regiobureau zal daarop beter briefen.  
Verder is het het prettigst als er één opzet voor een radenavond per RAC-bijeenkomst wordt 
geagendeerd. Gelet op de afspraken in het RvO over termijnen voor onderwerpkeuze en het 
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voorleggen van een opzet, is dat niet altijd haalbaar, maar kunnen we er wel beter op sturen dat de 
toelichting kort en krachtig blijft.  
 
- terugkoppeling in de eigen raad: omdat regionale onderwerpen niet overal in gelijke mate leven, 
wordt de suggestie gedeeld van het ‘Raadsplein’ in Oisterwijk. Daar worden de wensen van raadsleden 
vroegtijdig getoetst om de juiste activiteiten te ondernemen.  
Daarnaast zijn we nog steeds aan het ‘oefenen’ wat hoort ‘thuis’ en wat in ‘de regio’. 
 
Eindconclusie (vz): we zijn tevreden over de grote stappen die zijn gezet en we blijven bijschaven aan 
de ontwikkeling van de RAC en de rollen van raad en RAC  in het verlengde lokaal bestuur.  

4 Voorzitten RAC 6 december  Vanwege verplichtingen van Cees i.v.m. de werving van een nieuwe burgemeester in Dongen, zal Jan 
op 6 december de RAC voorzitten en ook het vooroverleg op 29 november doen.  

 


